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Protokół Nr XLI/2010
R a d y  G m i n y

w Sitnie
z dnia 28 stycznia 2010 roku

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad sesji.
2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad.
3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
4. Dyskusja nad budżetem Gminy Sitno na 2010 r.
5. Podjęcie Uchwał:

- w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości,
- w sprawie uchwalenia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów
   alkoholowych na 2010 r.
- w sprawie uchwalenia gminnego programu przeciwdziałania narkomanii na 2010 r.
- w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sitno na 2010 r.

6. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Sitno.
7. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi.
8. Sprawy różne.
9. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
10.Zamknięcie obrad sesji.

Radni obecni: 
1. Adamczuk Małgorzata
2. Brzozowski Janusz
3. Gazda Antoni
4. Juszczak Andrzej
5. Karski Aleksander
6. Łuczyszyn Lucjan
7. Mazurek Janusz
8. Mazurek Jerzy
9. Monastryski Ryszard
10. Niedźwiedź Zygmunt
11. Pawlicha Bogdan
12. Szajnoga Marek
13. Tukiendorf Edward
14. Wrotniak Mieczysław

Radni nieobecni: 
1. Kozak Leszek
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Ad 1
Otwarcie obrad sesji

         Otwarcia  obrad  XLI  Sesji  Rady  Gminy  w  bieżącej  kadencji  dokonał 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf.
Przewodniczący  powitał  Radnych  a  także  gości:  Wójta  Gminy  Pana  Kajetana 
Protasa, Sekretarza Gminy Pana Mariana Bernata, Skarbnika Gminy Panią Jolantę 
Hryciuk,  sołtysów  z  terenu  gminy  Sitno,  Radnego  Powiatu  Zamojskiego  Pana 
Krzysztofa  Gałaszkiewicza,  pracownika  ODR  w  Sitnie  Panią  Teresę  Pac  oraz 
przedstawicieli  Fundacji  Rozwoju  Lubelszczyzny  –  Pana  Marcina  Wójcickiego 
i Pana Radosława Gmyza.
Obrady rozpoczęły się o godz. 10°° i trwały do godz. 15°°.

Ad 2
Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad

       Przewodniczący  Rady  Gminy Pan  Edward  Tukiendorf  na  podstawie  listy 
obecności  stwierdził,  że  w  obradach  sesji  uczestniczy  14  Radnych,  co  stanowi 
niezbędne quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.
Następnie  Przewodniczący  przedstawił  proponowany  porządek  obrad  pytając  czy 
są  uwagi  do  tego  porządku,  proponując  jednocześnie  by  w  pierwszej  kolejności 
udzielić głosu przedstawicielom Fundacji Rozwoju Lubelszczyzny. 
Państwo  Radni  nie  wnosili  uwag  i  przyjęli  proponowany  porządek  jednogłośnie 
w głosowaniu jawnym.

Ad. 3
Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków

       Przewodniczący Rady Gminy zaproponował,  by  w skład Komisji  Uchwał 
i Wniosków weszli Radni: Lucjan Łuczyszyn, Mieczysław Wrotniak i Antoni Gazda.
Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji  i  zostali powołani do jej 
składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

Następnie  Pan  Sekretarz  poinformował,  że  jest  możliwość  złożenia  projektu  na 
kolektory słoneczne w ramach działania 6.2 Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Lubelskiego. Wysokość projektu musi wynosić min. 3 mln. złotych 
przy finansowaniu zewnętrznym w wys. 85 %.
Pan Marcin Wójcicki przekazał zebranym informacje nt. działania 6.2 w RPO WL 
(informacje w załączeniu).
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Pan  Wójt  zwrócił  uwagę,  że  na  całe  województwo lubelskie  jest  zarezerwowana 
kwota ok. 35 mln. zł i szanse na pozyskanie tych środków są niewielkie.
Ponadto Pan Wójt zwrócił uwagę na koszt studium wykonalności i projektu.
Pan Wójcicki wyjaśnił, że ww. koszty w przypadku pozytywnej oceny wniosku będą 
kosztami kwalifikowanymi. 
Pan  Sekretarz  zaproponował,  by  przygotować  i  złożyć  taki  wniosek  w  ramach 
funkcjonującej lokalnej grupy działania „Ziemia Zamojska”.
Szczegółowa  propozycja  porozumienia  w  ww.  sprawie  zostanie  przedstawiona 
na następnej sesji.

Ad. 4
Dyskusja nad budżetem Gminy Sitno na 2010 r.

Przewodniczący  Rady  Gminy  przedstawił  pismo  Pana  Roberta  Mazura  z  prośbą 
o  pomoc  w  odbudowie  spalonego  mieszkania  (pismo  w  załączeniu),  proponując 
jednocześnie przekazanie 8.000,-zł na zakup materiałów budowlanych.
Pan Wójt stwierdził, że potrzeba organizacji spotkania z rodziną w celu określenia 
sposobu odbudowy zniszczonego budynku.
Pan  Jerzy  Mazurek  poinformował,  że  delegacja  mieszkańców  wstępnie 
wynegocjowała u Pana Brodziaka pustaki w cenie 7,-zł/szt. Pustaki będą zakupione 
za pieniądze zebrane przez parafian. Potrzebna jest tylko koordynacja z gminy w celu 
określenia jakich materiałów potrzeba.
Pan Bogdan Pawlicha dodał, że zebrano 8 tysięcy złotych. Mieszkańcy opowiedzieli 
się  za  zakupem  materiałów  budowlanych  za  tą  kwotę  a  nie  za  przekazaniem 
bezpośrednio pieniędzy.
Pan Wójt zaproponował, by ze środków gminnych zakupić ew. materiały budowlane, 
za które zapłaci GOPS.
Pan  Sekretarz  stwierdził,  że  ma  być  budowany  nowy budynek  na  innym terenie 
i dlatego potrzebny jest projekt i pozwolenie na budowę.
Pan  Jerzy  Mazurek  wyjaśnił,  że  ma  być  postawiony  nowy  budynek  na  starych 
fundamentach.
Pan  Janusz  Brzozowski  stwierdził,  że  potrzebne  jest  pozwolenie  na  budowę  lub 
na  remont  budynku.  Trzeba  poprosić  Starostę  o  indywidualne  podejście  do  tego 
tematu. Natomiast odnośnie pustaków – to obecnie bez negocjacji można je kupić 
po 6,90 zł/szt.
Pan  Zygmunt  Niedźwiedź  zwrócił  uwagę,  że  same  koszty  projektów i  pozwoleń 
wyniosą 7 – 8 tysięcy złotych.
Pan Krzysztof  Gałaszkiewicz  stwierdził,  że  prawo budowlane  jest  bardzo surowe 
i  jeżeli  będzie  zawiść  ze  strony  mieszkańców  to  ktoś  może  złożyć  doniesienie 
do Starosty.  Lepiej  przeprowadzić wszystko zgodnie z prawem. Starostwo udzieli 
potrzebnej pomocy. Są gotowe projekty budowlane.
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Pan Janusz Brzozowski zaproponował by rozpatrzyć możliwość zakupu gotowego 
domu drewnianego od firmy działającej w Sitnie.
Przewodniczący Rady  Gminy  poprosił  o  zgłaszanie  propozycji  w  zakresie  kwoty 
pomocy dla P. Mazura.
Pan Bogdan Pawlicha zaproponował kwotę 10.000,-zł.
Państwo  Radni  opowiedzieli  się  za  ww.  propozycją  jednogłośnie  w  głosowaniu 
jawnym.
Następnie przystąpiono do dyskusji nad budżetem Gminy Sitno na 2010 rok.
Pan Sekretarz  poinformował,  że  praktycznie  nie  wprowadzono zmian w stosunku 
do  prowizorium  budżetowego.  W  tej  chwili  trudno  mówić  o  dochodach. 
Zaplanowano składanie wcześniej ustalonych projektów do RPO WL i PROW.
W  chwili  obecnej  trudno  cokolwiek  powiedzieć  nt.  funduszu  sołeckiego  gdyż 
na razie nie ma wytycznych w tej sprawie.
Pan Wójt  stwierdził,  że  łącznie  może brakować ok.  900 tysięcy złotych,  z  czego 
najwięcej  może  brakować  na  oświatę.  Ponadto  w  pomocy  społecznej  brakuje 
30.00,-zł na pomoc dla P. Saweczki i P. Kowbojków, na oświetlenie uliczne brakuje 
80.000,-zł,  na  sieć  wodociągową  –  20.000,-zł.  Zabraknie  również  środków 
na odśnieżanie, wypłatę becikowego i stypendiów.
Potrzebny  będzie  również  kredyt  na  zadania  z  gospodarki  wodno-ściekowej 
(ok.2,3 mln. zł).
Pan  Jerzy  Mazurek  stwierdził,  że  przez  trzy  lata  odkłada  się  remont  remizy 
w Cześnikach. Niczego się nie robi ze względu na to, że miał być składany wniosek 
w ramach odnowy wsi.  Teraz się okazuje, że nie ma żadnego zapisu w budżecie 
w  tej  sprawie.  Minęła  cała  kadencja  a  niczego  nie  zrobiono.  Potrzeba  również 
środków na remont szkoły.
Pan  Wójt  wyjaśnił,  że  w  oświacie  zarezerwowano  20.000,-zł  na  okna  w  szkole 
w  Cześnikach,  20.000,-zł  na  szkołę  w  Kol.  Sitno  i  10.000,-zł  na  szkołę 
w Kornelówce.
Natomiast odnośnie remizy w Cześnikach to jest propozycja utworzenia tam centrum 
informatycznego dla mieszkańców.
Z odnowy wsi nie można realizować remiz OSP.
Pan  Sekretarz  dodał,  że  opracowano  projekt  remontu  remizy  w dwóch częściach 
– remiza i KGW. Będzie nabór środków z zakresu infrastruktury turystyki.
Zaplanowano  również  budowę  centrum teleinformatycznego  za  kwotę  22.000,-zł. 
Będzie to pomieszczenie z wydzielonym dostępem do internetu.
Na  terenie  gminy  będą  też  umieszczone  trzy  infomaty  –  w  Sitnie,  Rozdołach 
i Jarosławcu (szatnia Orlik).
Opracowano również koncepcję budowy świetlicy w Nowej Kol. Horyszów Polski 
(z funduszu sołeckiego).
Istnieje  możliwość  złożenia  dodatkowego  wniosku  z  odnowy  wsi  i  trzeba  się 
zastanowić  którą  miejscowość  zgłosić  –  Kornelówkę,  Kol.  Sitno,  Czołki  czy 
Horyszów Polski.



--  5  --

Pan  Aleksander  Karski  zwrócił  uwagę,  że  w  budżecie  zapomniano  o  Wólce 
Horyszowskiej – miały być zarezerwowane środki na remont drogi do Karpia.
Pan  Wójt  stwierdził,  że  trzeba  znaleźć  min.  50  –  60  tysięcy  złotych  na  roboty 
drogowe.
Pan Bogdan Pawlicha zapytał o kwotę 15.000,-zł na chodnik w Cześnikach a także 
o sprawę remontu kaplicy, poprawy drogi Cześniki Kol. Dolna, Cześniki Kułaczówka 
oraz drogi dojazdowej do straży.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że kwota 15.000,-zł jest zaplanowana na chodnik do pomnika 
na cmentarzu w Cześnikach natomiast  dokładne WPI będzie  przekazane Radnym 
w marcu b.r..
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że występuje bardzo duże zagrożenie, że na 
wiosnę zabraknie środków na remonty dróg w związku z bardzo trudną zimą.
Natomiast o Wólce Horyszowskiej co roku się mówi ale zawsze brakuje środków.
Następnie Przewodniczący odczytał pismo z referatu oświaty w sprawie przesunięcia 
środków  w  kwocie  1.172,51  zł  ze  szkoły  podstawowej  na  dotację  dla  PSSP 
w Horyszowie Polskim (szkoła stowarzyszeniowa).
Pan Janusz Brzozowski poruszył sprawę zaleceń pokontrolnych RIO stwierdzając, 
że  gmina  nie  dotuje  już  śmieci  i  ścieków  i  to  się  sprawdziło.  Teraz  należy 
zrezygnować z dotowania wody – wniosek formalny.
Ponadto  Pan  Brzozowski  stwierdził,  że  cieszy  go  podwyżka  o  13  %  wydatków 
na Urząd Gminy ale trzeba też zakończy budowę drogi Jarosławiec „Za torem”.
Pan Wójt wyjaśnił, odnośnie wody, że taryfy ustala kierownik G.P. a Rada Gminy 
przyjmuje je uchwałą. Można nawet całkowicie wydzierżawić wodociąg. 
Nic nie stoi  na przeszkodzie żeby zmienić cenę wody. Staramy się jak najwięcej 
wody sprzedać. W Jarosławcu też buduje się wodociąg. Na wodzie nikt nie zarabia.
Pan Brzozowski stwierdził, że jest przeciwny dotowaniu wody.
Przewodniczący Rady Gminy zauważył, że podwyżka ceny wody najbardziej uderzy 
w  gospodarstwa  prowadzące  produkcję  zwierzęcą.  Podwyżka  obejmie  również 
budynki  gminne,  np.  szkoły  i  doprowadzi  do  tego,  że  wpływy  za  wodę  jeszcze 
się zmniejszą.
Pan Ryszard Monastyrski stwierdził, że woda już teraz nie jest tania i mieszkańcy 
dużo wody pobierają z własnych studni. Problemem są bardzo duże ubytki wody – 
trzeba  byłoby  porównać  ilość  wody  pobieraną  z  hydroforni  z  ilością  wody 
sprzedanej.
Pan Sekretarz stwierdził, że trzeba byłoby wykonać szczegółową analizę ale to jest 
bardzo delikatny temat. Gmina płaci za wszystkie badania wody, za ujęcie, energię 
elektryczną. W gospodarstwie pracuje tylko kierownik i księgowa na ¾ etatu. Reszta 
to pracownicy produkcyjni.
Pan Janusz Brzozowski zaproponował, że wycofa swój wniosek do następnej sesji.
Pani Janina Zawada stwierdziła, że już obecnie niektórzy rolnicy bardzo dużo płacą 
za wodę. Obecnie w rolnictwie nie ma zysku praktycznie z żadnej działalności.
Pan Marek Szajnoga zapytał o drogę Jarosławiec Kolonia – ta droga była niedawno 
budowana a teraz planuje się remont tej drogi.
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Ponadto Pan Szajnoga zwrócił uwagę, że nie ma potrzeby dodawać 6.000,-zł do drogi 
Jarosławiec  Reforma,  gdyż  po  dodaniu  środków  z  funduszu  sołeckiego  może 
wykonałoby się cały odcinek.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że miały być środki z Zarządu Dróg Grodzkich na połączenie 
do Majdanu. Jednak te środki nie wyszły i dlatego dodano 6.000,-zł na wykonanie 
odcinka do P. Kwapisza.
Następnie  głos  zabrał  Pan  Krzysztof  Gałaszkiewicz  informując,  że  27  stycznia 
2010 r. odbyła się sesja Rady Powiatu. Gmina Sitno ma otrzymać o 1000 m² więcej 
kostki brukowej od innych gmin.
Pan Sekretarz zapytał czy na sesji była mowa o drodze w centrum Sitna.
Pan Gałaszkiewicz stwierdził, że być może będzie o tym mowa na sesji marcowej.
Następnie  Pan  Gałaszkiewicz  przedstawił  informację  nt.  planowanych  zadań 
drogowych powiatu na 2010 rok.
Ponadto  Pan  Gałaszkiewicz  poruszył  temat  poprzedniej  sesji  Rady  Gminy  Sitno 
i wypowiedzi na jego temat stwierdzając, że na stronie internetowej Starostwa jest 
protokół z sesji Rady Powiatu zawierający wypowiedzi nt. drogi Boży Dar. 
Pan Gałaszkiewicz stwierdził, że dzięki jego wystąpieniu padły obietnice ze strony 
Starosty.  W Bożym Darze  zrobiono to  co  było  ujęte  w planie  i  dlatego wycofał 
wniosek po obietnicach Starosty, że roboty będą dalej kontynuowane.
Przewodniczący  Rady  Gminy  stwierdził,  odnośnie  kostki  ze  Starostwa,  że  teraz 
Gmina będzie musiała szukać środków na ułożenie tej kostki.
Pan Janusz Mazurek poinformował, że wysyłał pisma do Starosty o kostkę wzdłuż 
drogi powiatowej w Czołkach ale otrzymał odpowiedź, że przekazanie kostki będzie 
zależało od Rady Powiatu.
Pan Gałaszkiewicz wyjaśnił, że ta kostka będzie przekazana gminie a gmina będzie 
wskazywać komu tą kostkę przekazać dalej.
Ponadto Pan Gałaszkiewicz poinformował, że złożył wniosek o dodatkowe środki 
w wys. 500.000,-zł na remonty cząstkowe dróg. Proboszcz Parafii Horyszów Polski 
obiecał wykonanie projektu parkingu w Horyszowie polskim, który ma się znajdować 
w pasie drogowym.
Jeżeli chodzi natomiast o zimowe utrzymanie dróg – to jest propozycja zmniejszenia 
do minimum obszarów drogowych.
Następnie Pan Gałaszkiewicz złożył zebranym życzenia noworoczne.
Pan  Marek  Szajnoga  zapytał  na  co  poszły  środki  z  funduszu  sołeckiego 
w Jarosławcu.
Pani Skarbnik poinformowała, że połowę środków zaplanowano na dotację dla KGW 
(w dziale „Kultura”) a połowę środków na chodnik przy szkole.
Pan Sekretarz dodał, że gmina czeka aż nowy Zarząd Wspólnoty wypowie się na 
temat przekazania placu. Zanim się to nie unormuje to nie ruszy się tematu funduszu.
Pan Andrzej Juszczak zapytał o wydatki w rozdziale 01095, które wzrosły o 1423 % 
w tym wydatki na energię wzrosły o 6300 %.
Pani  Skarbnik  wyjaśniła,  że  dochody  i  wydatki  z  hydroforni  od  tego  roku  są 
ujmowane w tym rozdziale.
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Pan Janusz Brzozowski ponowił prośbę o budowę drogi „Za torem” na możliwym do 
realizacji odcinku.
Pan Wójt stwierdził, że wszystko się wyjaśni po przeprowadzeniu przetargów. Wtedy 
okaże się ile potrzeba środków.
Nie  wiadomo jakie  będą  potrzeby  w  oświacie  i  jak  będzie  ze  spływem podatku 
rolnego. Ponadto są też potrzeby w innych miejscowościach.
Na tym zakończono dyskusję nad budżetem gminy na 2010 rok.
  

Ad. 5
Podjęcie Uchwał

Przy podejmowaniu Uchwał brało udział 14 Radnych.
Pan Mieczysław Wrotniak odczytał kolejno projekty Uchwał celem ich podjęcia:

1) Uchwała  Nr  XLI/239/2010  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  28  stycznia  2010  r. 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości.
Pan Wójt  wyjaśnił,  że chodzi  o drogę dojazdową na Osiedlu w Jarosławcu 
(P. Gil).
Pan  Sekretarz  dodał,  że  potrzebna  będzie  też  uchwała  w  sprawie  nabycia 
działki w Sitnie koło Ośrodka Zdrowia (od Pana Śwista) – na drogę szer. 6 m.
Wstępna  kwota  za  tą  działkę  to  2.000,-zł  plus  koszty  podziału,  notariusza 
i utwardzenia.
Następnie  Państwo  Radni  jednogłośnie  w  głosowaniu  jawnym  przyjęli 
Uchwałę Nr XLI/239/2010.

2) Uchwała  Nr  XLI/240/2010  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  28  stycznia  2010  r. 
w  sprawie  uchwalenia  gminnego  programu  profilaktyki  i  rozwiązywania 
problemów alkoholowych na rok 2010.
Uchwała została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 13 głosach za, 0 przeciw 
i 1 głosie wstrzymującym.

3) Uchwała  Nr  XLI/241/2010  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  28  stycznia  2010  r. 
w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania  Narkomanii 
na 2010 rok.
Uchwała została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 13 głosach za, 0 przeciw 
i 1 głosie wstrzymującym.

4) Uchwała  Nr  XLI/242/2010  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  28  stycznia  2010  r. 
w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sitno na 2010 rok.
Uchwała została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 13 głosach za, 0 przeciw 
i 1 głosie wstrzymującym.

5) Uchwała  Nr  XLI/243/2010  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  28  stycznia  2010  r. 
w  sprawie  przyjęcia  jednolitego  tekstu  Statutu  Zamojsko-Roztoczańskiego 
Związku Gmin z siedzibą w Zamościu.
Uchwała została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.
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Ad.6
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Sitno

   
Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Sitno dr inż. Kajetan Protas.
Przedstawione zagadnienia:

1) Funkcjonowanie Gminnej Spółki Wodnej w Sitnie (04.02.2010 r. walny zjazd 
delegatów).

2) Sytuacja  dotycząca  odśnieżania  dróg  (zakup  nowego  siłownika  do  pługa 
– koszt. 2.800,-zł).

3) Informacja nt. pozyskanych środków na kanalizację (3,7 mln zł netto).
4) Realizacja oświetlenia ulicznego.
5) Harmonogram zebrań strażackich.
6) Program informatyzacji powiatu zamojskiego (50.000,-zł udział własny; trzy 

infomaty – Sitno, Rozdoły, Jarosławiec, jeden punkt centrum – Cześniki).
7) Informacja dot. scalania gruntów w Stanisławce.
8) Podsumowanie wydarzeń kulturalno-sportowych.

 
    

Ad. 7
Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi

Ad. 8
Sprawy różne

Pan Ryszard Monastyrski zwrócił się z prośba o niewysyłanie ciągnika gminnego do 
odśnieżania,  gdyż  się  on  zawiesza  i  trzeba  go  jeszcze  wyciągać.  Lepiej  byłoby 
zakupić  ukośny  pług  do  samochodu  strażackiego.  Natomiast  jeżeli  Pan  Sadlik 
odśnieża drogę gminną to i od razu odśnieża drogę powiatową.
Ponadto Pan Monastyrski zapytał o sprawę budynku szkoły w Stanisławce.
Pan  Wójt  stwierdził,  że  należy  się  zastanowić  nad  funkcją  wozów  strażackich, 
natomiast ciągnik też trzeba w jakiś sposób wykorzystywać, żeby nie stał bezczynnie.
Pan  Franciszek  Grela  stwierdził  odnośnie  wcześniejszych  wypowiedzi  Pana 
Gałaszkiewicza, że rozmawiał on ze Starostą. Starosta niczego nie obiecywał tylko 
stwierdził, że jak będzie więcej kostki to rada gminy ją podzieli.
Pan  Marian  Pajda  poruszył  sprawę  drogi  Rozdoły  Podźródła  kier.  Sławęcin 
stwierdzając,  że  rozmawiał  w  tej  sprawie  z  Wójtem  Gminy  Skierbieszów.  Wójt 
Bartoń chce oficjalnego pisma z Gminy Sitno w sprawie tej drogi.
Ponadto Pan Pajda zwrócił się o podjęcie jakiejś decyzji w sprawie budynku szkoły 
w Stanisławce.
Pan  Wójt  wyjaśnił,  że  istnieje  potrzeba  spotkania  się  z  Wójtem  M.  Bartoniem 
w sprawie drogi na Sławęcin.
Natomiast odnośnie budynku w Stanisławce, to mieszkańcy tego budynku obiecywali 
utrzymywać ten obiekt w odpowiednim stanie.
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Pan Jerzy Mazurek zaproponował, by do odśnieżania w przyszłym roku założyć pług 
do nowego wozu strażackiego (mercedesa). 
Pan  Marek  Szajnoga  zwrócił  uwagę,  że  Kol.  Jarosławiec  nie  była  odśnieżana. 
Ponadto jeżeli kierowca odśnieża, to niech robi to w obie strony, żeby przejazd nie 
był taki wąski.
Natomiast  odnośnie  awarii  siłownika,  to  k.  Rzeszowa  jest  specjalista,  który 
regeneruje takie siłowniki a koszt regeneracji wynosi maks. 500,-zł.
Pan Wójt wyjaśnił, że zakupiono już nowy siłownik za 2.800,-zł, natomiast odnośnie 
nowego wozu strażackiego – to jest on w Krajowym Systemie Ratownictwa i jest on 
do innych zadań.
Na tym zakończono realizację bieżącego punktu porządku obrad.

Ad.9
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji

Protokół Nr XL/2009 wyłożony był do wglądu bezpośrednio w trakcie obrad sesji.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zapytał  czy  Państwo  Radni  zapoznali  się  z  tym 
protokołem i czy są do niego uwagi.
Państwo Radni nie wnosili uwag i przyjęli ww. protokół w głosowaniu jawnym przy 
8 głosach za, 0 przeciw i 3 głosach wstrzymujących.

Następnie  Pan  Wójt  podziękował  Radnym  za  przyjęcie  budżetu  Gminy  Sitno 
na 2010 rok.
Pan  Sekretarz  poinformował,  że  Związek  Gmin  Lubelszczyzny  wydaje  księgę 
20-lecia samorządu, która ma się ukazać w 5000 egz.
Państwo  Radni  opowiedzieli  się  za  tym,  by  zaprezentować  gminę  Sitno  w  tej 
publikacji.
Następnie Pan Sekretarz poinformował, że został wybrany delegatem plantatorów do 
rady  nadzorczej  KSC.  Kolejna  tura  wyborów  odbędzie  się  w  Warszawie,  gdzie 
będzie wybrany jeden przedstawiciel plantatorów do Torunia.
Wszystkie  kary  za  niewywiązanie  się  z  umowy  zostały  anulowane  (tym,  którzy 
napisali podania).
Trzeba się też zastanowić nad zgłoszeniem wniosku do PROW – którą miejscowość 
zgłosić: Stanisławkę, Cześniki, Horyszów -Nową Kolonię.
Ponadto jest propozycja wprowadzenia od nowego semestru stypendiów za wyniki 
w nauce. Była by to kwota 150 – 200 zł za semestr. Potrzeba byłoby ok. 12 – 14 tys. 
złotych.
Pani Małgorzata Adamczuk zapytała, czy przy przyznawaniu tego stypendium brany 
byłby pod uwagę dochód rodziny.
Pan Wójt wyjaśnił, że brana byłaby pod uwagę średnia ocen (pow. 4,75) oraz ocena z 
zachowania (min. bdb.)



--  10  --

Państwo  Radni  jednogłośnie  w  głosowaniu  jawnym  opowiedzieli  się 
za wprowadzeniem takich stypendiów.
Następnie  Pan  Sekretarz  poinformował  o  ukazanych  się  w  gazetach  artykułach 
nt.  wygranej  sprawy  Gminy  Sitno  z  Agencją  Nieruchomości  Rolnych  oraz 
o realizacji przez Gminę Sitno „Orlika” w Jarosławcu.

Ad. 10
Zamknięcie obrad sesji

Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował zaproszonym 
gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami:

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji”

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołował:   
Inspektor ds. Samorządu i Rozwoju Gminy
mgr Krzysztof Seń

                                  Przewodniczący Rady Gminy
/-/ Edward Tukiendorf

  

 

 

     


